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Abstract (en)
1. A heat pump heating installation, in which flue gas or exhaust gas (R) from a boiler (1) is passed through a heat exchanger (8), through which
a heat transfer medium circuit also passes which is passed through a radiator (87, 87b) which on the other side is an evaporator (7, 7b) of a
compressor-heat pump (52), via the condenser (5) of which the return of a heating circuit (2) also passes, and which includes an air heat exchanger
(6) which is coupled on the evaporator side to the heat pump (52), characterized in that the evaporator (7, 76) forms with the radiator (87, 87b) a
common air heat exchanger (100) through which the circuit of the heat pump (52) and the heat transfer medium circuit pass separated from one
another in respect of their flow but thermally coupled.

Abstract (de)
Heizvorrichtung bei der das Rauchgas (R) eines Heizkessels (1) durch einen Kühler (8) geleitet wird, der andererseits von einem Kühlmittelkreislauf
durchströmt wird, der über einen Kühler (87) mit einem Verdampfer (7) führt, der seinerseits an eine Wärmepumpenanlage (52, 4, 6) angeschlossen
ist. Der Vorlauf des Heizkessels (13) und der Verflüssigerwärmetauscher (4) der Wärmepumpenanlage speisen den Heizkreis (2) und den
Wärmetauscher (31) des Speichers (3) für Brauchwasser. Ausführungen des Kühlers (8) und eine thermisch gekoppelte Ausführung des
Verdampfers (7) mit einem Luftkühler sind dargestellt und Betriebsverfahren geoffenbart.
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